
   
 

                                                                                                                                                        

Bilag 7 
 

Tillæg nr. 1 til lokalplan nr. 370 for ”Tøndergade-karreen” og byfornyelsesbeslutning for karreen - 
vedtagelse af bortfald 

 
 

EVALUERING AF BORGERMØDET 
 
 
Orienteringsmøde torsdag den 6.12.2007, om forslag til tillæg nr. 1 til lokalplan ”Tøndergade-karren”  
 
30 personer deltog i borgermødet, der blev afholdt i Fælleshuset i Hedebygade-karren. Der var velkomst, 
indlæg og debat. Mødet varede 2 time.  
 
1. Alder:  

• Under 20: 1 

• 20-29: 2 

• 30-39: 13 

• 40-49: 2 

• 50-59: 2 

• 60-69: 1 

• 70-79: 1 

2. Køn:  

11 kvinder - 11 mænd, udfyldte og afleverede evalueringsskemaet 
 

3. Jeg deltager i borgermødet, fordi jeg: 

    17 ønsker information om planforslaget /ne 
12 vil komme med forslag og/eller kommentere 
planforslaget /ne 
  7 ønsker at møde og diskutere med 
Borgerrepræsentationens politikere 
  0 arbejder med byplanlægning/har en 

professionel/faglig interesse 
 4 andet:  

• Jeg er meget kritisk overfor forslaget 

• Jeg ønsker at gøre indsigelser 

• Jeg ønsker at gøre indsigelser/problematisere 
forslaget til tillæg nr. 1 til lokalplanen 

• Jeg vil komme med indvendinger til forslag til 
tillæg nr. 1 

 

4. Jeg har hørt eller læst om borgermødet via:   

  1 annonce eller artikler i pressen 
 16 den udsendte folder 
   0 udstillingen om planforslaget /ne 
   1 Center for Bydesigns hjemmeside om planforslaget 
/ne 



 
 

 Side 2 af 3 

   0 lokalråd 
   0 politisk parti 
   6 interessegruppe 
   4 familie/venner/bekendte 
                        6 andet: 

• Andre beboere 

• Min andelsboligforenings bestyrelse 

• Egen andelboligforening x 3 

• Opslag på gadedøren, opsat samme dag som 
mødet blev afholdt � 

5. Hvad synes du om borgermødet:  

  1 meget tilfreds 
   6 tilfreds 
   7 neutral 
   7 utilfreds  
   1 meget utilfreds 

6. Hvor godt blev du informeret før borgermødet? 

  0 meget godt 
   8 godt 
  12 dårligt 
   2 meget dårligt 
 
7. Har du selv søgt information? Hvis ja, hvor? 

  5 på Center for Bydesigns hjemmeside 
   9 i lokalplanpjecen (den med hele lokalplanteksten) 
   0 på udstillingen af plancher 

   6 andet: 

• kk.dk  

• ikke angivet hvad 

• via andelsboligforeningen (x 2) 

• familie/venner/bekendte 

8. Synes du, det havde været bedre at holde mødet som  

  7 en byvandring i området, hvor der bliver fortalt 
undervejs + efterfølgende borgermøde 
   0 en workshop 
   0 et mindre formelt møde, fx på en café 
   1 en teltudstilling ved lokalplanområdet, hvor man kan 
snakke med planlæggerne 
   0 et møde, hvor der blev fortalt mere om bydelen 

  1 andet:  

• Et møde med bedre tid 



 
 

 Side 3 af 3 

Kommentarer til punkt 5 & 6: 

• Der kunne godt have været mere tid til debat – 
evt. Mulighed for at indsende spørgsmål på 
forhånd. 

• manglende viden ang. konsekvenser ved 
tilbyggeri... 

Andre kommentarer: 

• Jeg var ked af, at man skulle meget langt ind i 
mødet før det gik op for mødelederne at vi rent 
faktisk ikke er interesseret i den store 
gårdløsning. 

• Husk  selv at besøge de berørte lejligheder!! Tak 
fordi I overholdt tiden. 

 
 
 
 


